
 

 

Consell Consultiu de Comunicació 

22 de març, a les 19 hores 

Assistents: Jordi Acero, Montse Villalonga, Manel Balaguer, Jordi Argilaga, Juan Díaz. 

Jaume Cabot, Emilia Garcia, Cristina Lancho i Rafel López.  

 

Desenvolupament de l’ordre del dia: 

1. Presentació nova web municipal 

El regidor de Comunicació i Noves tecnologies, Jordi Acero, explica que la previsió és 

que la nova web estigui activa el 31 de març de 2022. Avança que és una pàgina en 

constant revisió i demana la col·laboració dels presents a la reunió per anar-la 

millorant entre tots.  

Rafel López fa una presentació general de la nova web, començant per l’estructura de 

la portada, la del menús principals i submenús, l’adaptació de la imatge de la web al 

Manual d’Imatge Corporativa i destacant entre d’altres aspectes, la importància del 

cercador i la possibilitat d’etiquetar el contingut per temàtiques.  

Emilia Garcia destaca que la pàgina web és responsiva i que adapta el contingut a 

qualsevol dispositiu mòbil com ara telèfons i tablets. També dona a conèixer la tècnica 

de navegació basada en el sistema “fil d’ariadna” o “miga de pan” perquè una persona 

usuària del web sàpiga en tot moment on està a la pàgina web i pugui retornar allà on 

estava. 

Cristina Lancho explica que pel que fa a les notícies, s’ha pogut fer el traspàs de totes 

les que hi havia a la pàgina web, des del 2009 fins ara. 

Un cop feta la presentació, es demana l’opinió dels representants dels grups 

municipals i tots coincideixen a ressaltar el canvi qualitatiu i sobretot que ha de ser una 

web pràctica per a la ciutadania i intuïtiva, amb tràmits fàcils i àgils.  

Montse Villalonga s’interessa pel sistema de gestió de continguts de la pàgina web i se 

li explica que es fa a través de Drupal, que el personal de l’Ajuntament es va formant 

per poder-hi fer els canvis que es requereixin en un futur i que no és un producte 

tancat. 

 

2. Tertúlia política Vilassar Ràdio 

En Jaume Cabot explica que la tertúlia política de Vilassar Ràdio tornarà al format 

presencial, a l’estudi de l’emissora, un cop cada dos mesos. Com a previsió s’avança 

que la primera tertúlia en aquest format serà just abans de la Setmana Santa. 

 



3. Altres temes.  

No hi ha més temes a tractar. 

 

4. Torn de precs i preguntes.  

 

Manel Balaguer demana que tot i que no toqui per dates fer un Consell Consultiu, uns 

mesos després de l’inici de la posada en marxa de la nova web, es faci una sessió del 

Consell per recollir les impressions i opinions. El regidor de Comunicació recull la 

proposta. 

 

Montse Villalonga pregunta si les sessions del Consell Consultiu seguiran en format 

telemàtic. Es donen diverses opinions i el regidor de Comunicació diu que serà una 

decisió a prendre entre tots i totes les persones que en formen part. 

 

A les 20.20 h finalitza la reunió. 


